
Uitnodiging 
 
 
 
De Brexit en de Spakenburgse(vis-)handel en bedrijven 
 
Brexit, harde brexit, een uitgesteldebrexit, je hoort niets anders meer. 
Maar wat zijn nu de gevolgen voor mij en mijn viszaak, of mijn bedrijf? 
Tussen ons land en het Verenigd Koninkrijk ligt de Noordzee waar een 
groot gedeelte van  de voor ons belangrijke visserij plaatsvindt. Wat zijn de 
gevolgen van de Brexit voor onze Visserij en het Midden- en Kleinbedrijf? 
 
Het CDA Bunschoten nodigt de Brexit-deskundige uit het Europese 
Parlement uit om daar met u over van gedachten te wisselen; Esther de 
Lange. Deze avond word samen georganiseerd met het statenlid Tineke 
Koelewijn. Ook in de Provincie leeft de vraag welke gevolgen de Brexit 
heeft voor ons Midden- en Kleinbedrijf. 
 
Op deze avond is er eveneens aandacht voor de Europese regelgeving 
omtrent schaarse vergunningen voor markt- en standplaatsen. Hierdoor 
wordt de toekomst van de ambulante handel en standplaatshouders  op 
losse schroeven gezet.  Het maakt het nog moeilijker, omdat Nederlandse 
gemeenten totaal verschillend deze regelgeving interpreteren. De CVAH zal 
op deze avond aanwezig zijn om dit aan Esther de Lange toe te lichten.  
 
Wie is Esther de Lange? 
Esther de Lange is in de politiekbekendals de betrouwbare en bevlogen vice-
voorzitter van de Europesechristendemocraten (EVP) en delegatieleider van het 
CDA in het EuropeesParlement. Alsvolksvertegenwoordigerzetzijzich in 
vooreenstabiel en zelfstandig Europa datklaar is om de uitdagingen van nu 
aantepakken. Haarprioriteitenzijndaarbij: veiligheid, migratie, eigen energie, 
eeneerlijkearbeidsmarkt, eendigitale interne markt en leefbarelandbouw. 
Ditallesdoet ze op haar eigen doeltreffendewijze: met charme, ambitie en 
overtuigingskracht. Anderenomschrijvenhaarookwelalseen ‘powervrouw met 
hart voor de zaak’.   

Esther:“De Europese samenwerking is een groot goed. Ze bracht vrede en 
welvaart en is dé manier om grensoverschrijdende problemen aan te pakken. 
Maar de Europese Unie is ook kwetsbaar. Door onverschilligheid en een ieder-
voor-zich mentaliteit. Maar ook door terechte kritiek. De problemen en 
bedreigingen van mensen moeten weer bovenaan de Europese agenda gezet 
worden. Het moet gaan over veiligheid, over de bescherming van onze manier 
van leven en over de toekomst van onze kinderen.” 

In de afgelopen jaren is de wereld fundamenteel veranderd: oorlog en 
instabiliteit in de landen om ons heen zorgen ervoor dat vele vluchtelingen hun 



heil in Europese landen zoeken, de Verenigde Staten zijn geen automatische 
bondgenoot meer en dreigen met een handelsconflict. Vrede en veiligheid zijn 
geen automatismen meer en ons welzijn moeten we veel actiever gaan 
beschermen.En daar waar de ene politieke partij uitsluitend uit wereldburgers 
bestaat en de andere partij zich wil verschuilen achter de dijken, heeft het CDA 
oog voor het midden: de mensen in Nederland die verwachten dat wij voor hen 
in de EU orde op zaken stellen en voor hun belangen opkomen in een snel 
veranderende wereld. Dat gaan we doen! Om te beginnen met het bespreken 
van de gevolgen van de Brexit in zijn verschillende vormen met u en volop 
gelegenheid te bieden voor het stellen van vragen, of het delen van zorgen. 

Wie:  Alle CDA-leden en anderebelangstellendenuit Bunschoten en de 
regio, de leden van de Spakenburgsevishandelvereniging en de 
Bedrijvenkring 

Wat:  Eenavond in gesprek met iemand die dichtbij het Europesevuur 
zit 

Waar:  Sponsorhome van SVSpakenburg,Westdijk 12, Bunschoten 
Wanneer:  Vrijdagavond 1 februari 2019  
Aanvang:  19.30 uur 
 
 


